FAQ 
The Ukraine: 12 Facts the West Needs to Know
1. 911 was a terrorist event stage by USA/NATO/Israel
2. 911 was never properly investigated nor the guilty ever “found”.
3. After 911 the USA/NATO decided to take over the world by destroying countries.
4. USA/NATO began their endless expansion and “War of Terror.”
5. In 2013 USA/NATO attempted to expand into the Ukraine using an EU integration agreement and a color revolution. They then deposed the democratically elected president and then installed a nazi junta using endemic racist hate to destroy society.
6. The nazi junta then banned the Russian language spoken by 99% of “Ukrainians”, labelled anyone against them “separatists” and started killing them.
7. In 2014 autonomous Crimea held a referendum and rejoined the Russian Federation ending any possibility of USA/NATO bases in Crimea.
8. In 2014 the Donbass also attempted to leave the Ukraine however as it was not autonomous legally it was not possible. So for 8 years the nazi junta attempted to bomb and kill everyone who was against it.
9. In 2022 the nazi junta attempted to become a nuclear power with USA/NATO nuclear weapons pointed in Moscow’s face and threatened to use them against Russia.
10. After 8 years of Russian speaking civilians being killed by the USA/NATO nazi junta in February 2022 Russia finally intervened launching a Special Operation to denazify. and demilitarize the Ukraine.
11. During the Russian Special Operation the nazi junta attempted to cause a nuclear event by bombing a nuclear power plant using USA/NATO supplied and controlled weapons.
12. In September 2022 the Donbass, Kherson and Zaporozhe Regions held referendums to rejoin the Russian Federation.
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Украина: 12 фактов, которые нужно знать Западу
1. 911 — теракт, организованный США/НАТО/Израилем.
2.  Дело 911 так и не было должным образом расследовано, и виновные так и не были «найдены».
3. После 11 сентября США/НАТО решили захватить мир, уничтожив страны.
4. США/НАТО начали свою бесконечную экспансию и «террористическую войну».
5. В 2013 году США/НАТО попытались расшириться на Украину, используя соглашение об интеграции с ЕС и цветную революцию. Затем они свергли демократически избранного президента, а затем установили нацистскую хунту, используя местную расистскую ненависть для разрушения общества.
6. Затем нацистская хунта запретила русский язык, на котором говорят 99% «украинцев», всех, кто выступает против них, заклеймила «сепаратистами» и начала их убивать.
7. В 2014 году автономный Крым провел референдум и присоединился к Российской Федерации, что положило конец любой возможности баз США/НАТО в Крыму.
8. В 2014 г. Донбасс также пытался выйти из состава Украины, но поскольку он не был автономен юридически, это было невозможно. Так на протяжении 8 лет нацистская хунта пыталась бомбить и убивать всех, кто был против.
9. В 2022 году нацистская хунта попыталась стать ядерной державой, направив ядерное оружие США/НАТО в лицо Москве и пригрозив применить его против России.
10. После 8 лет убийств русскоязычных мирных жителей нацистской хунтой США/НАТО в феврале 2022 года Россия, наконец, вмешалась, запустив Спецоперацию по денацификации. и демилитаризовать Украину.
11. Во время российской спецоперации нацистская хунта попыталась спровоцировать ядерную аварию, взорвав атомную электростанцию ​​с использованием оружия, поставленного и контролируемого США/НАТО.
12. В сентябре 2022 года в Донбассе, Херсонской и Запорожской областях прошли референдумы о присоединении к Российской Федерации.
